
Vendia ringer...
Nå, idag fik jeg et venligt opkald fra Nina hos Vendia, der vist havde set denne side og da lige ville følge op på sagerne; nærlæst var indlæggene dog ikke 
kunne jeg fornemme, jeg har jo slet ikke "bare" skrevet dårligt om Vendia, men også det gode sider - så sent som igår.

Nå anyway, vi fik en lang snak og blev bedt om at ringe når der var problemer, elller sager der nager - og set lidt i perspektiv kan jeg da godt se at det 
måske har været lidt "nemt" at brokke sig på denne blog og derefter føle sig lidt forudrettet.

På den anden side sagde jeg også til Nina at de så må være lidt mere fremme i skoen en gang imellem, hvis der ikke har været kontakt i et stykke tid.

Endelig er der den måske mere byggetekniske side på sagen, vi (Anette og jeg) ved simpelthen for lidt omkring byggeri og tidslinien til egenligt at vurdere 
hvordan tingene foregår i den rækkefølge de gør.

Slutteligt kan jeg kun sige at det ser godt ud for fremtiden og at tingene ser lyse ud :-)
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